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Protokół Nr XIII/2025 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 2 kwietnia 2025 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 13:10 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru XIII/125/2025 do XIII/136/2025. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 21 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Sebastian Radzimiński.  

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda  

na lata 2025-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta Ostróda na rok 2025. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Warmińsko – Mazurskiemu – Zarządowi Dróg Wojewódzkich.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”  

oraz określenia zasad jego nadawania.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej braku realizacji zmian  

w systemie płatności w autobusach Żeglugi Ostródzko – Elbląskiej.  

13. Oświadczenie Rady Miejskiej w Ostródzie w sprawie nieudzielenia poparcia wniosku do 

Ministra Edukacji Narodowej o potrzebie zróżnicowania terminów wakacji szkolnych.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego 

oraz warunków odpłatności za te usługi, jak również szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodku wsparcia pod nazwą Klub „Senior +” w Ostródzie. 

16. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 r.  

oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań wynikających z ustawy z dnia  

9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

17. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024-2028. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej, 

dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji placówkom 

wychowania przedszkolnego oraz szkół, dla których Gmina Miejska Ostróda jest organem 

rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania  

i wykorzystania. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Interpelacje i zapytania. 

23. Zamknięcie XIII sesji Rady Miejskiej.         

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zgłosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu apel 

z okazji rocznicy śmierci papieża Jana Pawła II.            

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił zdjęcie z porządku obrad punktu 9. 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 
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Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił wprowadzenie do porządku obrad uchwały                         

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – Mazurskiemu.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

                                                                                                                                                              

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił wprowadzenie do porządku obrad punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

urzędowych i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego. 

Głosowanie za wprowadzeniem punktu: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił wprowadzenie do porządku obrad                          

w miejsce punktu 9, wprowadzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Warmińsko – Mazurskiemu.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

 

Porządek obrad sesji po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

5. Apel Rady Miejskiej z okazji rocznicy śmierci papieża Jana Pawła II 

6. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda  

na lata 2025-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta Ostróda na rok 2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko – Mazurskiemu.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”  

oraz określenia zasad jego nadawania.  
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12. Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej braku realizacji zmian  

w systemie płatności w autobusach Żeglugi Ostródzko – Elbląskiej.  

14. Oświadczenie Rady Miejskiej w Ostródzie w sprawie nieudzielenia poparcia wniosku 

do Ministra Edukacji Narodowej o potrzebie zróżnicowania terminów wakacji 

szkolnych.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi, jak również szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodku wsparcia pod nazwą Klub „Senior +” w Ostródzie. 

17. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 r.  

oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań wynikających z ustawy z 

dnia  

9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

18. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024-2028. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda prowadzenia zadania z zakresu administracji 

rządowej, dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji placówkom 

wychowania przedszkolnego oraz szkół, dla których Gmina Miejska Ostróda jest 

organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobierania i wykorzystania. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

urzędowych i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Interpelacje i zapytania. 

25. Zamknięcie XIII sesji Rady Miejskiej.                                                                                                                                                                                     

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowanie nad protokołem z XII sesji Rady Miejskiej: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Protokół został przyjęty. 
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Ad. 5 

Apel Rady Miejskiej w Ostródzie w 20 rocznicę śmierci Jana Pawła II. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski odczytał treść apelu.  

Apel Rady Miejskiej w Ostródzie w 20 rocznicę śmierci Jana Pawła II został przyjęty przez 

aklamację.  

Ad. 6  

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie ze swojej działalności. 

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o miejsce pod cmentarz komunalny, czy będzie 

potrzeba wycinki lasu pod miejsce nowego cmentarza. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, z wstępnych analiz wynika, że to miejsce najlepiej 

spełniłoby warunki na budowę cmentarza, co wiąże się w przyszłości z tym, że trzeba będzie 

wyciąć drzewa. Na daną chwilę są to wstępne weryfikacje tego miejsca.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, jest to las gospodarczy, drzewa i tak zostałyby 

wycięte.  

Radny Czesław Najmowicz zapytał, czy jest szansa, by festiwal „Disco Polo” powrócił do 

Ostródy.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, w tym roku tego festiwalu nie będzie, co nie 

znaczy, że nie odbędzie się w przyszłych latach.  

Radny Leszek Potorski, odniósł się do miejsca pod powstanie nowego cmentarza, by 

pozyskać tereny. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski odpowiedział, że nie ma potrzeby pozyskiwać 

terenów, których możemy nie wykorzystać.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zapytał o spotkanie w sprawie informacji 

turystycznej oraz spotkanie w sprawie autodromu.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, nie ma zgody na korzystanie z autodromu pod 

imprezy motocyklowe, rozmawialiśmy też o wojsku. Jeśli chodzi o ZLOT, pracujemy nad 

formułą informacji turystycznej, by pojawiła się na Bulwarze Europejskim.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zapytał co z „okrąglakiem” na Placu Tysiąclecia PP. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, nie chciałbym, by został wyburzony. Ten budynek 

zostanie w tym miejscu. Przedstawię Państwu wniosek na wykup i adaptację tego budynku.  

Rada Anna Monist zapytała, czy biuro ZLOT nadal będzie miało miejsce na korytarzu CUP. 

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, informacja turystyczna nie będzie tam prowadzona. 
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Ad. 7 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły do Biura 

Obsługi Rady.      

Radny Stanisław Orzechowski, odniósł się do kwestii związanej z bonifikatą na sprzedaż 

mieszkań socjalnych. W planie jednej z Komisji Spraw Społecznych, Rodziny i Osób                             

z Niepełnosprawnościami zawarliśmy temat bonifikat. Postanowiliśmy odroczyć kwestie 

decyzji, by uzgodnić to w ramach wewnątrz klubowych. 

Radny Ryszard Kowalski, nie potrafię zrozumieć, że uzasadnieniem braku stanowiska jest 

konieczność uzgadniania tego tematu w klubach. Wszystkie komisje przedstawiły swoje 

propozycje, jedynie nie przedstawiła Komisja Spraw Społecznych, Rodziny i Osób                             

z Niepełnosprawnościami.  

Radny Stanisław Orzechowski, jako przewodniczący komisji znam swoje powinności                             

i obwiązki.  W danej chwili wstrzymaliśmy się od opinii, natomiast w momencie przedstawienia 

konkretnego projektu uchwały będziemy mogli wyrazić swoje opinie i propozycje. Czasami 

warto nad pewnymi kwestiami zastanowić się dłużej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, dwukrotnie proszono Komisję Spraw 

Społecznych, Rodziny i Osób z Niepełnosprawnościami o zajęcie stanowiska. 

 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski zgłosił wniosek formalny o nieodczytywanie podstaw 

prawnych oraz nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie podstaw prawnych: 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 
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- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda na lata 

2025-2035. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił wprowadzenie autopoprawki do uchwały.  

Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Ostróda na lata 2025-2035. 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 19 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 19 Radnych 

Uchwała Nr XIII/125/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda 

na lata 2025-2035 została podjęta. 

 

Ad 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgłosił wprowadzenie autopoprawki do uchwały.  

Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska, omówiła projekt uchwały.  

Radna Anna Monist, w uzasadnieniu do budżetu nie naniesiono zgłoszonych poprawek. Będę 

głosowała przeciw przyjęciu tego budżetu, ponieważ jestem przeciwna zburzeniu kładki nad 

torami. Chciałabym, by pozyskiwać środki zewnętrze na wyremontowanie tej kładki.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, naniesiono poprawki, dokonaliśmy zmiany w opisie.  

Radna Anna Monist, powiedziała, że nie widziała wersji z dnia dzisiejszego. Radna zgłosiła, 

że w sprawie kładki nad torami podtrzymuje swoje zdanie.  
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Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta 

Ostróda na rok 2025. 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 17 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 2 Radnych  

Obecnych na sali - 19 Radnych 

Uchwała Nr XIII/126/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025 

została podjęta. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – 

Mazurskiemu.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr XIII/127/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego została podjęta. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”  

oraz określenia zasad jego nadawania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, omówił projekt uchwały.  
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Radna Anna Rutkiewicz, jako przewodnicząca Komisji Kultury, Turystyki i Ochrony Środowiska 

chciałabym zgłosić Romualda Aramowicza, bibliotekarza, fotografa. Uchwała jeszcze nie 

została podjęta, natomiast mamy przygotowane pismo.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, poparł inicjatywę. Powinniśmy podjąć tę uchwałę, 

taki zapis jest w statucie Miasta. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr XIII/128/2025 w sprawie ustanowienia tytułu „Zasłużony dla Miasta Ostróda”  

oraz określenia zasad jego nadawania została podjęta. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji. 

Radny Grzegorz Wróbel, omówił projekt uchwały.  

Radny Sebastian Radzimiński, odczytał treść uzasadnienia, warto by Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji sprostowała niejasności zawarte w uzasadnieniu.   

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski powiedział, że „Karta Ostródzka” jest elementem, 

który jest benefitem dla osób nie tylko rozliczających się w Urzędzie Skarbowym w Ostródzie, 

ale dla mieszkańców i mieszkanek miasta. Granice miasta Ostródy należy urealnić. Dostajemy 

wiele sygnałów, gdzie mieszkańcy Kajkowa, Wałdowa czy Szafranek czują się naszymi 

mieszkańcami a należą do Gminy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zwrócił uwagę, że mieszkańcy Gminy powinni 

wyjść z inicjatywą dołączenia do granic miasta. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr XIII/129/2025 w sprawie nieuwzględnienia petycji została podjęta. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej braku realizacji zmian  

w systemie płatności w autobusach Żeglugi Ostródzko – Elbląskiej.  
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Radny Grzegorz Wróbel, omówił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, poinformował, że wracamy częściowo do 

płatności za bilety komunikacji miejskiej, która już funkcjonowała. W niektórych punkach 

będzie możliwa sprzedaż biletów gotówkowo.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr XIII/130/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej braku realizacji zmian  

w systemie płatności w autobusach Żeglugi Ostródzko – Elbląskiej została podjęta.  

 

Ad.14 

Oświadczenie Rady Miejskiej w Ostródzie w sprawie nieudzielenia poparcia wniosku do 

Ministra Edukacji Narodowej o potrzebie zróżnicowania terminów wakacji szkolnych.  

Radny Grzegorz Wróbel, omówił projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zwrócił uwagę, że omawiamy temat nienależący do 

kompetencji Rady Miejskiej. Nie wszystkimi petycjami, czy skargami powinna zajmować się 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Głosowanie za przyjęciem oświadczenia: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Oświadczenie zostało przyjęte.  

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunków odpłatności za te usługi, jak również szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, zgłosiła wniesienie 

autopoprawki. 
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Głosowanie nad autopoprawką:  

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, omówiła projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zwrócił uwagę, że część osób może nie spełniać 

kryterium w przypadku wystąpienia np. choroby w rodzinie, taka osoba wymaga wsparcia, ale 

nie spełnia kryterium dochodowego. Należałoby uniknąć sytuacji, gdzie będzie ciężko 

odmówić pomocy. Musimy podchodzić indywidualnie do potrzeb rodziny. Nie powinno być 

sytuacji, gdzie nie będzie możliwa pomóc komuś, kto tej pomocy będzie potrzebował. 

Najważniejszy jest wgląd w sytuację rodziny. Nie powinno się patrzeć na przekroczenie 

kryterium a sytuację, w której dana osoba, rodzina się znajduje.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr XIII/131/2025 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu całodobowego 

oraz warunków odpłatności za te usługi, jak również szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania została podjęta.  

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodku wsparcia pod nazwą Klub „Senior +” w Ostródzie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 
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Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr XIII/132/2025 w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodku wsparcia pod nazwą Klub „Senior +” w Ostródzie została podjęta.  

 

Ad. 17 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań wynikających z ustawy z dnia                 

9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zwrócił uwagę na umiejscowienie dzieci w pieczy 

zastępczej. Koszty będą rosły coraz bardziej. Warto zwrócić uwagę na zatrudnienie asystenta 

rodziny, do pracy z taka rodziną. Należy inwestować w asystentów rodziny.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, powiedziała, że liczba  

rodzin objętych asystentem rodziny wzrasta. W tym roku chcielibyśmy zatrudnić kolejna osobę 

jako asystenta rodziny. Średni koszt to jest ponad 100 000 zł miesięcznie.  

 

Ad. 18 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej na lata 2024-2028. 

Brak dyskusji w punkcie.  

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda prowadzenia zadania z zakresu administracji 

rządowej, dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych.  

Brak dyskusji w tym punkcie.  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr XIII/133/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

powierzenia Gminie Miejskiej Ostróda prowadzenia zadania z zakresu administracji rządowej, 

dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych została podjęta.  

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił projekt uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, zapytał o bezpieczeństwo przejścia tunelem na 

dworcu, czy tunel będzie monitorowany i oświetlony. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski odpowiedział, że będzie.  

Radny Sebastian Radzimiński zapytał, czy jeśli nie podejmiemy tej uchwały to czy winda                      

i przejście podziemne będzie zamknięte.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, to nastąpi najszybciej za rok. Przy niepodpisaniu 

tej umowy całość przejścia będzie zamknięta, zarówno przejście tunelem jak i windy.  

Radny Sebastian Radzimiński zapytał, w jaki sposób byłoby zamknięte to przejście. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, nie mam wiedzy jaką techniczną formułę 

zamknięcia chce zastosować PKP. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

Uchwała Nr XIII/134/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy została podjęta.  

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji placówkom 

wychowania przedszkolnego oraz szkół, dla których Gmina Miejska Ostróda jest 

organem rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobierania i wykorzystania. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 19 Radnych 

Uchwała Nr XIII/135/2025 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji placówkom 

wychowania przedszkolnego oraz szkół, dla których Gmina Miejska Ostróda jest organem 

rejestrującym oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobierania                                      

i wykorzystania została podjęta. 
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Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

urzędowych i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego. 

Zastępca Burmistrza Cezary Wawrzyński, omówił projekt uchwały. 

Brak dyskusji w tym punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 21 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 21 Radnych 

Uchwała Nr XIII/136/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen 

urzędowych i opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego została podjęta.  

 

Ad. 23 

Wolne wnioski i informacje. 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski, odniósł się do odpowiedzi na wniosek o przejście 

dla pieszych przy ul. Jana III Sobieskiego. Należałoby sporządzić plan ruchu jednostronnego. 

Jest to problematyczne dla mieszkańców. W godzinach szczytu jest tam niebezpiecznie, 

chodzi tam bardzo dużo mieszkańców.  

Radna Anna Monist, zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie w sprawie ławek na przystankach 

autobusowych. Zlikwidowano ławki na Osiedlu Plebiscytowym na czas remontu, miały wrócić 

na swoje miejsce. Proponuję o postanowienie ich ponownie. W wielu miejscach brakuje ławek. 

Kolejna sprawa chciałabym przywołać zebranie z mieszkańcami Osiedla Plebiscytowego, 

które odbyło się z Przewodniczącą Związku Gmin „Czyste Środowisko” Panią Agnieszką 

Banasiuk. Zostanie zorganizowana akcja sprzątania. W dniu 26 kwietnia odbędzie się zbiórka 

tekstyliów i opon. Pani Radna zabrała głos w sprawie schronów. Pan Burmistrz był obecny               

w poniedziałek w Warszawie i rozmawiał o środkach na powstanie takich schronów. Takie 

schrony mogą powstać tylko w centrum.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski poinformował, że są w Polsce województwa, które 

nie maja schronów. Nie jest kwestią samorządów, jakie są wytyczne budowy budynków 

ochronnych. Mamy potrzebę stworzenia schronów, również stworzenia hali „MOS”. Pomysł 

jest, by połączyć jedno z drugim.   

Radny Dariusz Struk, zabrał głos w imieniu członków Komisji Rewizyjnej. Na ostatnim 

spotkaniu Komisji kontrolowaliśmy wydatki na utrzymanie zieleni miejskiej. Radny 

poinformował, że będzie złożony wniosek na zwiększenie wydatków związanych                                   

z utrzymaniem zieleni w mieście.  
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Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, kwoty na utrzymanie zieleni zostały narzucone               

w 2023 roku, zwiększyliśmy środki w 2025 roku. W przyszłych latach również będziemy za 

Państwa zgodą zwiększać środki w budżecie na utrzymanie zieleni.  

Radna Anna Rutkiewicz, zapytała jakie są plany w związku z zabezpieczeniem drzew                           

z ogromną ilością jemioły. Jedynym ratunkiem jest jej usuniecie, czy urząd ma plany dotyczące 

usunięcia jemioły. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zgadzam się z Panią Radną, jest bardzo dużo 

jemioły w mieście. Musimy pamiętać, że część drzew leży po stronie powiatu. Będziemy chcieli 

większą część tej jemioły usunąć.  

Radny Kamil Krzyżanowski, zaproponował wprowadzenie elastycznych umów na utrzymanie 

zieleni. Zabrał głos w sprawie Święta Ziemi, będą organizowane akcje sprzątania. Zachęcam 

do przyłączenia się do akcji. 

Radny Wojciech Legucki, zapytał o połączenie ul. Piastowskiej z ul. Grunwaldzką, kiedy                    

to połączenie nastąpi. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, w dniu dzisiejszym przegłosowali Państwo                       

tą inwestycje w zmianach do budżetu Miasta. 

Radny Sebastian Radzimiński, zabrał głos w sprawie dużej sprawczości urzędników Urzędu 

Miejskiego. Wydział Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska sprawnie podchodzi do 

czystości w mieście, pracownicy mają mnóstwo zgłoszeń.  

Radna Anna Monist, na Komisji Rewizyjnej mogliśmy się przekonać ogromem wiedzy tego 

wydziału.  

Radny Kamil Krzyżanowski zapytał, czy sprzedaż biletów może się odbywać poprzez aplikację 

banku.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, będziemy chcieli stawiać na rozwój komunikacji. 

Pewne dostosowania mogą sprawić duże ułatwienie dla naszych mieszkańców. 

Radny Sebastian Radzimiński, nawiązał do przesiadek w autobusach linii nr 6 i 9. Koszt 

wdrożenia aplikacji „jak dojadę” to 5 000. zł a koszt utrzymania systemu to 1 500 zł 

miesięcznie.  

Radny Leszek Potorski, przestrzegam przed upolitycznianiem urzędników. Miało to miejsce, 

gdzie w kopercie dostałem list polityczny od pracowników Biura Obsługi Rady.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, podjąłem decyzję, że każdy powinien 

otrzymać list. Nie zaglądałem co jest w środku listów innych Radnych.  

Kierownik Biura Rady Damian Augustyniak, otrzymaliśmy korespondencję w jednej kopercie 

do wszystkich Radnych. Koperty nie posiadały adresów zamieszkania. Przekazaliśmy listy 

Radnym bez zaglądania do koperty.   

Radny Jarosław Borzuchowski, moją intencją było posiadania w aplikacji miejskiej dotyczącej 

sygnałów odnośnie zamykania i otwierania przejazdów kolejowych.  
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Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, ze środków szwajcarskich jako jednym z elementów 

było utworzenie aplikacji miejskiej.  

Radny Dariusz Bujak, czy istnieje możliwość, by w trakcie budowy torowiska ułożyć równo 

tory, by samochody mogły płynniej przejeżdżać przez przejazd kolejowy.  

Radny Marek Gołębiewski, zabrał głos w kwestii komunikacji miejskiej. Aplikacja „kiedy 

przyjadę” funkcjonowała w naszym mieście. Firma z Gdańska ułożyła plan rozkładów jazdy 

dla Ostródy uwzględniając wiadukt. Wozokilometr kosztował 5 zł, teraz kosztuje 11 zł. 

Autobusy do zakładów pracy dojeżdżają w godzinach, w których nikomu nie pasuje dojazd.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, odniosła się do dyskusji w zakresie komunikacji. 

Największym kosztem wozokilometra jest umowa dzierżawna za korzystanie z autobusów. 

Umowa jest zawarta na okres 10 lat, po tym czasie odczujemy spadek stawki wozokilometra.  

Radny Czesław Najmowicz, podziękował Pani Burmistrz za wyjaśnienie kwoty wozokilometra.  

 

Ad. 24 

Interpelacje i zapytania. 

 

Ad. 25 

Zamknięcie XIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad XIII sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                 Zatwierdził:                     

 

Natalia Subocz 

 

                          


